
 

 

Protokoll fört vid stämma i Styrsjöbo Vägsamfällighet GA2 den 9 april 2022.  
 
 
 
Närvarande: 21 medlemmar i föreningen (antecknade på lista) jämte 3 medlemmar 
representerade via fullmakt.  
 
§1 
 
Till ordförande för mötet valdes Per Arne Åberg 
 
§2 
 
Till sekreterare för mötet valdes Claes Tingvall 
 
§3 
 
Till justeringspersoner valdes Birgitta Laszlo och Rikard Forsberg 
 
§4 
 
Frågan om mötet utlysts i enlighet med stadgarna. 
Stämman för Styrsjöbo GA 2 har genom anslag, Facebook och hemsida samt enskilda 
utskick via e post kallat till mötet. Stämman ansåg att kallelsen skett på ett 
tillfredsställande sätt.  
 
§5 
 
Dagordningen godkändes 
 
§6 
 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom. Claes Tingvall redogjorde för enkät och dialog med 
Trafikverket och Leksands kommun angående säkerhet och trygghet på vägarna till och 
från Styrsjöbo respektive i byn.   
 
§7 
 
Då ingen revisionsberättelse förelåg bad ordföranden ändå om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Ansvarsfrihet beviljades.  
 

§8 
 
Inga ärenden eller motioner har inkommit 
 
§9 
 
Inga vägarbeten är planerade. 
 
 
 
 



 

 

§10 
 
Rikard Forsberg redogjorde för geografisk avgränsning av Styrsjöbo GA2, samt hur 
medlemsförteckningen tagits fram 
 
§11 
 
Styrelsens förslag till budget presenterades och godkändes.  
 
§12 
 
Principerna för debiteringslängden presenterades och godkändes. I korthet innebär de att 
alla bebyggda fastigheter ingår, samt att enbart en ägare per fastighet noterats. I de fall en 
ägare innehar flera fastighet tas avgift enbart upp för en av dessa.  
 
Avgiften för 2022 beslutades vara 100 kronor per medlem (i princip bebyggd fastighet).  
 
§13 
 
Mats Fogelström redogjorde för Leksands kommuns nuvarande position i frågan om 
enskilda vägar. Förslaget är att avtal ska tecknas med byarnas vägorganisationer senast i 
september 2024, och avse tiden fram till 2030. Kommunen har också för avsikt att låta 
beslutet om vägskötsel för enskilda vägar från 1972 upphöra och ersättas med avtal.   
Vägbelysningen på enskilt vägnät ska också fortsättningsvis handhas av kommunen.  
 

§14 
 
Beslutades att inga arvoden ska betalas ut.  
 
§15 
 
Lars Henning presenterade förslag till nya stadgar. Dessa godkändes. Slutligt beslut om 
nya stadgar tas vid extra stämma den 19 juni (i anslutning till Bystämma).  
 
§16 
 
Val av styrelseledamöter och suppleanter väljs vid extrastämma den 19 juni. Tills dess 
kvarstår interims-styrelsen.  
 
§17 
 
Val av revisorer och suppleanter ska ske vid extrastämma den 19 juni.  
 
§18 
 
Valberedningen för Styrsjöbo Byförening utgör valberedning till extrastämma den 19 juni.  
 
§19 
 
Justerat protokoll skickas ut, och läggs ut på hemsida mm.  
 
 



s20

Övriga frågor

Frågor kring vägarnas bärighetdiskuterades, liksom kommande avtals innehåll.
Ordförande tackade alla som kommit till mötet.
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